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Interpelacja

Zwracam sig z pro6bq o podanie liczby klas licealnych w poszczeg6lnych

Liceach Og6lnoksztalc4cych w naszym mieScie oraz podanie ilo6ci uczni6w w

ka2dei z nich.
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Z powahaniem


